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Ang. Samråd Cementa Slite; fördjupat samråd 
_____________________________________________ 
 
Region Gotland inkommer härmed med yttrande över handlingen ”Fördjupad samråd enligt  
6 kap. miljöbalken”, daterad den 16 december 2022.  
 
Av handlingen framgår att Cementa vill utföra vattenverksamhet utan förevarande tillstånd 
med stöd av den egna bedömningen att sådan vattenverksamhet inte behöver tillstånd 
(=eftersom undantagsregeln i 11 kap. 12 § miljöbalken anges vara tillämplig). Det är frågan 
om grundvattenbortledning och skyddsinfiltration.  
 
Vad regionen förstår så är det här inte ett samråd enligt 6 kap. MB inför kommande tillstånds- 
ansökan utan egentligen en information om den vattenverksamhet som Cementa vill utföra 
utan föregående tillståndsprövning och vars resultat ska användas för framarbetande av 
ansökan för det långa tillståndet.  
 
Det är alltid verksamhetsutövaren som har att ansvara för om undantagsregeln är tillämplig.   
 
Regionen närvarar gärna vid kommande möte för att närmare ta del av Cementas redovisning 
och för att kunna ställa frågor m.m. Redan nu vill regionen framhålla: 
 
1. I det fall det skulle uppkomma skador på vattentäkten (kvantitet och kvalitet) åligger det 
Cementa att ersätta regionen för dessa skador.  
2. Regionen önskar fortlöpande ta del av mätningar som visar utbredningen av påverkans- 
området för grundvattenbortledningen respektive skyddsinfiltrationen.  
 
I e-postmeddelandet till regionen anges att Cementa vid kommande möte med regionen 
önskar ta upp möjligheten att anlägga ett borrhål under Tingstäde träsk samt utföra  sediment- 
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provtagning i Tingstäde träsk. Regionen önskar vid mötet få en närmare redovisning av dessa 
åtgärder, liksom en redovisning av den miljöpåverkan som dessa åtgärder bedöms medföra.   
 
 
Med vänlig hälsning 
 
 
 
     
Karin Hernvall  
 
 


